
Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Hoštky č. 3/2008, 
Které se konalo dne 1.9. 2008 na Městském úřadě Hoštka 

 
Zasedání bylo zahájeno v 18:00hodin 

Ukončeno bylo ve 20:30hodin 

Přítomní:12členů zastupitelstva 

Omluveni: Mgr. Radovan Rieger, Zdeněk Burda, Zdeněk Buřil   

Občané: 10občanů 

Přílohou zápisu jsou prezenční listiny (příloha č. 1, 2) 

 

1)  Zahájení 

Starosta Ing. Miloš Gruber přivítal přítomné. 

Omluvil neúčast výše uvedených zastupitelů.  

Následně předal vedení zasedání členu RM města panu Pavlovi Veselému  

 

1.1)Zasedání vedl člen RM města pan Pavel Veselý (dále předsedající). 

Provedl  kontrolu účasti zastupitelů, konstatoval, ţe je přítomna nadpoloviční většina všech 

členů Zastupitelstva města a zasedání je usnášeníschopné. 

Ing. Šenfeld vznesl námitku, ţe nebyl včas vyvěšen program zasedání. 

Starosta se dotázal zastupitelů, zda je nějaký důvod k odloţení zasedání. 

Zastupitelé se shodli, ţe nikoliv. 

Předsedající navrhnul, aby rozprava, návrh usnesení a hlasování o usnesení proběhlo ke 

kaţdému bodu zvlášť a aby hlasování bylo veřejné. 

Předsedající dále navrhnul: 

1.2) Určení zapisovatelky:     Jiřina Bláhová 

1.3)Volba pracovních orgánů:  
Ověřovatelé  zápisu:   Ing. Vladimír Droţ  

   Irena Nádvorníková 

 Návrhová komise:   Ing. Ivo Perna   

   Milan Chvalina 

       Radek Novák 

Usnesení k bodu č.1.1.-1.3):  

Zastupitelstvo města konstatuje právoplatnost zasedání a schvaluje navrţený způsob 

projednávání a obsazení pracovních orgánů.  

Výsledek hlasování: 

Pro: 12, proti: 0, zdrţel se: 0 

     

1.4)Kontrola  minulého usnesení a zápisu.  

Předsedající vyzval starostu k provedení kontroly usnesení z minulého zasedání.  

Starosta sdělil, ţe Ing. Šenfeld po zasedání ZM vznesl námitku k bodu 7.2). K zamezení 

zpochybňování rozhodnutí ZM je navrţeno pro uvedený případ a další dva, které byly 

schvalovány za stejných podmínek, předloţit je ZM znovu a do Zápisu 2/2008 uvést k bodům 

7.2), 7.5) a 7.6):“Na základě dodatečné připomínky bude znovu projednáno v ZM3/2008“.  

Místostarostka dala připomínku k bodu 2), k formálnímu oddělení usnesení na 2.1), 2.2) a 

v komentáři k usnesení uvést: “K závěrečnému účtu DSO Region venkov nebyly připomínky“.  

Další připomínky nebyly. 

Dále starosta konstatoval plnění všech usnesení kromě majetkových změn, kde však byla 

všechna řízení minimálně zahájena, stav rozpracovanosti bude předloţen v bodě 7.12). 

Usnesení k bodu č.1.4):  

Zastupitelstvo města schvaluje po uvedených úpravách zápis z minulého zasedání. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 12, proti: 0, zdrţel se: 0 

 



1.5) Schválení programu 

Předsedající oznámil, ţe body programu byly projednány v Radě města a poţádal o doplnění 

programu. 

Starosta upřesnil bod 12) na poloţky 12.1) – 12.13) a k bodu 7.3) sdělil, ţe bude projednáván 

v dalším zasedání ZM. 

Usnesení k bodu č.1.5):  

Zastupitelstvo města schvaluje doplněný program zasedání.  

Výsledek hlasování: 

Pro: 11, proti: 0, zdrţel se: 1  

 

    Program jednání po doplnění: 

 

1) Zahájení 

2) Zpráva o  plnění Rozpočtu města v roce 2008 

3) Rozpočtové změny 

4) Informace k akci zateplení ZŠ 

5) Informace k rekonstrukci veřejného osvětlení 

6) Informace k rekonstrukci v č.p.208 

7) Změny majetku města 

7.1) Nákup p.p.č. 721/8 v k.ú. Hoštka se zřízením věcného břemene  

7.2) Zřízení věcného břemene pro ČEZ Distribuce, a.s 

7.3) Ţádost o převod nájemní smlouvy bytu-vypuštěno z jednání 

7.4) Prodej domu dle uzavřené smlouvy o budoucí smlouvě kupní  

7.5) Ţádost o koupi  pozemku p.č.2750 v k.ú. Hoštka 

7.6)    Nákup p.p.č.335/14 v k.ú. Hoštka 

7.7) Vyhodnocení nabídek prodeje domu č.p.75-Kolonka 

7.8) Ţádost o odkoupení části pozemků p.č. 32/1 a 2747/1 v k.ú. Hoštka  

7.9) Ţádost o koupi nemovitosti k výstavbě bytového domu 

7.10) Ţádost o propojení nájemních bytů 

7.11) Zřízení věcných břemen k zavedení veřejného osvětlení při rekonstrukci  

7.12) Zpráva o administrování nedokončených schválených změn majetku města 

7.13) Změna č.1 Územního plánu 

8) Informace k rekonstrukci v č.p.1 

9) Veřejnoprávní kontrola 

10) Informace k moţnosti zřízení městské policie 

11) Připomínky občanů 

12) Ostatní 

12.1) Zrušení Obecně závazné vyhlášky č.4/2005 

12.2) Vymáhání náhrad škod způsobených městu 

12.3) Informace o změnách jízdního řádu ČD 

12.4) Informace ke konání voleb do zastupitelstev krajů 

12.5) Informace k uspořádání sportovních her s Vrbicí 

12.6) Přístřešky na odpad 

12.7) Informace k provozování CzechPointu 

12.8) Informace k akci „Školní rok bez šikany“ 

12.9) Informace k projednání územního plánu Snědovice 

12.10) Informace o vyuţití integračních bytů ve Velešicích 

12.11) Informace o zkrácení hodin pro veřejnost na místní poště 

12.12) Informace o uzavření SC v pátek 19.9.2008 pro veřejnost  

12.13) Informace k otevření Mateřského centra Mája 

 

 

 



2) Zpráva o plnění Rozpočtu města v roce 2008 

Je předkládán přehled plnění za 1.- 7. měsíc 2008, který je také uveden na stránkách 

města. Z předpokládaného schodku 13,5mil. Kč jsou zatím čerpány 4,2mil. Kč.  

Plnění příjmů na 36 % a investičních výdajů na 29% je ovlivněno nečerpáním dotace na 

zateplení ZŠ. 

Plnění provozních výdajů na  48% odpovídá poměrnému podílu při zachování pravidla 

bezpečnosti pro plánování. 

Usnesení k bodu č.2):  

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o čerpání rozpočtu města Hoštka za 

1.-7. měsíc 2008. 

 

3) Rozpočtové změny 

Rada města 14/2008 schválila předloţit do ZM návrh na změnu rozpočtu, který je 

předkládán a je uveden na stránkách města, z důvodu navýšení příjmů z přidělených 

dotací, které nelze předem plánovat a čerpání v příslušných nákladových poloţkách.  

Usnesení k bodu č.3): 

ZM schvaluje předloţené rozpočtové opatření č.2 uvedené v příloze č3. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 12, proti: 0, zdrţel se: 0  

 

4) Informace k akci zateplení ZŠ 

Místostarostka seznámila přítomné s průběhem akce „Udrţitelné vyuţívání zdrojů 

energie v Základní škole a mateřské škole Hoštka sníţením energetických ztrát“.   

Usnesení k bodu č.4):  

ZM bere na vědomí zprávu o průběhem akce „Udrţitelné vyuţívání zdrojů 

energie v Základní škole a mateřské škole Hoštka sníţením energetických ztrát“. 

 

5) Informace k rekonstrukci veřejného osvětlení 

Místostarostka seznámila přítomné s opoţděním termínu rekonstrukce rozvodů el. 

energie z důvodu projektových zpoţdění investora a tím i zpoţdění rekonstrukce 

veřejného osvětlení na Náměstí svobody a v ulici Litoměřická.    

Usnesení k bodu č.5):  

ZM bere na vědomí zprávu k oddálení termínu rekonstrukce veřejného osvětlení.  

 

6) Informace k rekonstrukci v č.p.208 

Místostarostka seznámila přítomné s průběhem rekonstrukce v č.p. 208 a s očekávaným 

ukončením v měsíci říjnu. 

Usnesení k bodu č.6):  

ZM bere na vědomí zprávu o průběhu rekonstrukce v č.p.208.  

 

7) Změny majetku města 

 

 7.1)    Nákup p.p.č. 721/8 v k.ú. Hoštka se zřízením věcného břemene   

K zajištění průchodnosti a správného vymezení hranic pozemků je navrţeno zakoupit   

p.p.č. 721/8 v k.ú. Hoštka. Ing. Průcha ţádá o zřízení věcného břemene ve smyslu 

umoţnění průchodu po upřesnění hranic pozemků, kdy souhlasil s prodejem a 

příslušnými úpravami.  

Rada města schválila vyvěsit tento záměr a poţadavek předloţit ZM. 

Usnesení k bodu č.7.1):  

ZM schvaluje nákup p.p.č. 721/8 dle GPč.470-621/2007 v k.ú. Hoštka v ceně 

50Kč/m
2 

a se zřízením věcného břemene ve smyslu umoţnění průchodu pro 

potřeby Ing. Průchy a jeho právních  nástupců. 

Výsledek hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdrţel se: 0 



7.2)      Zřízení věcného břemene pro ČEZ Distribuce, a.s 

Z důvodu kabelizace rozvodů elektrické energie ţádá ČEZ Distribuce, a.s. zřízení 

věcného břemene na  pozemcích p.č. 2683, 34/2, 2747, 32/1, 2691/1, 2690/1, 2691/2, 

2691/3, 2691/5, 2691/7, 2691/9, 2691/10, 2702/1, 2690/2, 2690/3, 288/8, 287/5, 2682, 

2721, 88, 113, 114, 121/3, 120, 128/1, 197/1, 178/1, 174/2, 156/1, 363/10, 121/2, 

287/1, 363/10, vše dle KN  v k.ú. Hoštka; pozemky p.č. 2691/4, 122, 123, 124, 125 vše 

dle PK (zjednodušená evidence ) v k.ú. Hoštka. 

Usnesení k bodu č.7.2):  

ZM schvaluje Zřízení věcného břemene na p. p. č. 2683, 34/2, 2747, 32/1, 2691/1, 

2690/1, 2691/2, 2691/3, 2691/5, 2691/7, 2691/9, 2691/10, 2702/1, 2690/2, 2690/3, 

288/8, 287/5, 2682, 2721, 88, 113, 114, 121/3, 120, 128/1, 197/1, 178/1, 174/2, 156/1, 

363/10, 121/2, 287/1, 363/10, vše dle KN  v k.ú. Hoštka; pozemky p.č. 2691/4, 122, 

123, 124, 125 vše dle PK (zjednodušená evidence ) v k.ú. Hoštka. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 12, proti: 0, zdrţel se: 0  

  

7.3) Ţádost o převod nájemní smlouvy 

Přesunuje se do příštího ZM. 

 

7.4) Prodej domu dle uzavřené smlouvy o budoucí smlouvě kupní  

Paní Andrea Zankerová a pan Zbyněk Zanker ţádají, v souladu s uzavřenou smlouvou 

o budoucí smlouvě kupní, o koupi domu č.p.83, který byl postaven z prostředků města 

se záměrem pronájmu s postupným splácením a následným odkoupením nájemníkem 

za 1Kč vč. st. parcely č.131 a pozemkové parcely č.76/9. Rada města schválila zveřejnit 

záměr prodat dům č.p.83 a předloţit jej ZM. 

Usnesení k bodu č.7.4): 

ZM schvaluje prodat dům č.p.83 se st.p.č.131 a p.p.č.76/9 v k.ú. Kochovice 

v souladu s uzavřenou smlouvou o budoucí smlouvě kupní paní Andree Zankerové 

a panu Zbyňkovi Zankerovi.. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 12, proti: 0, zdrţel se: 0  

  

7.5) Ţádost o koupi pozemku p.č.2750 v k.ú. Hoštka 

Pan a paní Beranovi ţádají o koupi pozemku p.č.2750 v k.ú. Hoštka v areálu LD.     

Usnesení k bodu č.7.5):  

ZM schvaluje prodat p.p.č.2750 v k.ú. Hoštka v ceně 50Kč/m
2
manţelům 

Beranovým. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 12, proti: 0, zdrţel se: 0  

  

7.6) Nákup p.p.č.335/14 v k.ú. Hoštka 

Z revize pozemků bylo zjištěno, ţe chodník vybudovaný za finanční podpory EU a ČR 

leţí na pozemku, který patří církvi.Biskupství Litoměřice souhlasilo s odprodejem za 

odhadní cenu, nyní pozemek nabízí jako dar městu. 

Usnesení k bodu č.7.6):  

ZM schvaluje přijmutí pozemků p.č. 335/14 v k.ú. Hoštka  od Biskupství 

Litoměřice jako dar městu.  

Výsledek hlasování: 

Pro: 12, proti: 0, zdrţel se: 0 

 

 

 

 



7.7) Vyhodnocení nabídek prodeje domu č.p.75-Kolonka 

Na  základě rozhodnutí ZM ukončit proces prodeje domu č.p.75-Kolonka, Kochovice, 

k 31.7.2008, došly 2nabídky. Nejvyšší nabídka  2,55 mil..Kč je, dle rozhodnutí 

ZM2/2008, vítězná. Rozhodnutí o prodeji společným zájemcům paní Petře Kopešové, 

Zahradní 331, Mšené Lázně a panu Stanislavu Kruchňovi, Račice31, bylo, v případě 

sloţení zálohy ve výši 50000Kč, RM doporučeno k předloţení zasedání ZM3/2008 ke 

konečnému schválení. Záloha byla sloţena, podepsána smlouva o smlouvě budoucí. 

Usnesení k bodu č.7.7): 

ZM schvaluje prodej domu č.p.75-Kolonka na st.p. č.107, st.p.č.107 a p.p.č.76/3 

dle KN v k.ú. Kochovice za cenu 2,55 mil.Kč společným zájemcům paní Petře 

Kopešové, Zahradní 331, Mšené Lázně a panu Stanislavu Kruchňovi, Račice31. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 12, proti: 0, zdrţel se: 0 

   

7.8) Ţádost o odkoupení částí pozemků p.č. 32/1 a 2747/1 v k.ú. Hoštka? 

Firma Financial Group a.s. ţádá o koupi části pozemku p.č. 32/1 a p.č. 2747/1 v k.ú. 

Hoštka.  Moţnost prodeje za symbolickou 1Kč s vyuţitím pro veřejnost odmítla a při 

vyuţití jen pro nájemníky resp. majitele bytů poţaduje sníţení ceny na 200Kč/m
2
.  

Rada města schválila vyvěsit záměr prodej pozemků p.č. 32/1 a 2747/1 o celkové 

výměře cca 460 m
2
 v k.ú. Hoštka  k odizolování domu, vybudování chodníku a  

parkovací plochy pro nájemníky rekonstruovaného domu v LD a předkládá tento záměr 

společně s ţádostí o sníţení ceny na 200Kč/m
2
 ZM ke schválení. 

Ing. Šenfeld vznesl protinávrh, aby cena byla stanovena pouze 100Kč/m
2
. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 1, proti:11, zdrţel se: 0  

Starosta upozornil, ţe cena 200Kč/m
2
 je pro účely podnikání nízká a je v rozporu s tím 

co je nabízeno v této lokalitě jiným podnikatelským subjektům. 

Usnesení k bodu č.7.8):  

ZM schvaluje odprodej částí pozemků p.č. 32/1 a 2747/1 v k.ú. Hoštka, dle 

předloţeného výkresu, o výměře cca 460 m
2
 za cenu 200Kč/m

2
 s podmínkou 

vyuţití pozemku k odizolování domu, vybudování chodníku a  parkovací plochy 

pro nájemníky rekonstruovaného domu č.p.243 firmě Financial Group, a.s. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 11, proti: 1, zdrţel se: 0  

  

7.9) Ţádost o koupi nemovitosti k výstavbě bytového domu 

Společnost Festina, s.r.o. patří mezi největší realitní kanceláře v ČR a má zájem koupit 

v lokalitě Pod Kříţkem pozemek k výstavbě bytového domu (12-16 bytových jednotek) 

za cenu 400Kč/m
2
 (stanovena podmínkami dotace) s předloţením studie do konce srpna 

a zahájením výstavby ihned po obdrţení stavebního povolení. Studie je předloţena. 

Usnesení k bodu č.7.9):  

ZM schvaluje prodej pozemku p.č. 186/19 v k.ú. Kochovice (v lokalitě Pod 

Kříţkem) společnosti Festina s.r.o. k výstavbě bytového domu dle předloţené 

studie s udáním podmínky kolaudace do tří let od sepsání smlouvy.  

Výsledek hlasování: 

Pro: 12, proti: 0, zdrţel se: 0 

  

7.10) Ţádost o propojení nájemních bytů 

Pan Petr Ouda a slečna Veronika Ceplická ţádají o moţnost propojení stávajícího bytu 

1+1 s garsonkou  v č.p.2 na vlastní náklady s ohledem k plánovanému zaloţení rodiny. 

Rada města schválila, s ohledem na chybějící větší byty, předloţit, na základě studie, 

ZM návrh na propojení stávajícího bytu 1+1 s garsonkou v č.p.2. 

 



Ing. Šenfeld vznesl protinávrh, aby jim byl nabídnut byt v č.p.208. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 1, proti: 7, zdrţel se: 4  

Ing. Šenfeld vznesl protinávrh, aby byla rekonstrukce financována ze zdrojů města 

Výsledek hlasování: 

Pro: 5, proti: 5, zdrţel se: 2 

Předsedající vznesl návrh, aby se hlasovalo podle původního návrhu  

Výsledek hlasování: 

Pro: 6, proti: neuvedeno, zdrţel se: neuvedeno 

Starosta navrhnul hlasovat nejdříve samostatně o provedení rekonstrukce propojením. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 11, proti: 0, zdrţel se: 1  

Předsedající navrhnul následně hlasovat o provedení rekonstrukce svépomocí. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 8, proti: 2, zdrţel se: 2 

Usnesení k bodu č.7.10):  

ZM schvaluje provést propojení stávajícího bytu 1+1 s garsonkou v č.p.2 na jeden 

větší byt s tím, ţe nájemníci provedou přestavbu na základě odsouhlaseného 

projektu a s dozorem MěÚ (bytového podniku TEREK Štětí) svépomocí .  

 

7.11) Zřízení věcných břemen k zavedení veřejného osvětlení při rekonstrukci 

Při přechodu na kabelové rozvody el. energie ve městě bude nutné pro veřejné osvětlení 

vyuţít k rozvodům i soukromé nemovitosti. Pracovníci MěÚ získali souhlas všech 

majitelů, kterých se tato záleţitost týká.   

Usnesení k bodu č.7.11):  

ZM schvaluje uzavřít smlouvy s relevantními vlastníky nemovitostí o zřízení 

věcných břemen k zavedení veřejného osvětlení .   

Výsledek hlasování: 

Pro: 12, proti: 0, zdrţel se: 0 

  

7.12) Zpráva o administrování schválených změn majetku města 

Zastupitelům města byla předloţena zpráva o administrování schválených změn 

majetku města, které ještě nebyly realizovány před zasedáním ZM. Ze strany města 

jsou smlouvy připraveny. Nedořešen je pouze nákup podílu pozemků. Kontrolní výbor 

řeší případy s pracovníky MěÚ. Po konzultaci s právníkem je navrţeno na základě 

dosaţených postupů celý proces zpřehlednit do standardního právního rámce.  

Usnesení k bodu č.7.12):  

ZM bere na vědomí zprávu o administrování schválených změn majetku města a 

schvaluje pověřit právním dořešením kancelář JUDr. Ivana Vávry. 

Výsledek hlasování:Pro: 12, proti: 0, zdrţel se: 0 

 

7.13) Změna č.1 Územního plánu 

Po schválení Změn č.1 Územního plánu bylo při plánování dětského hřiště ve 

Velešicích zjištěno, ţe není plně v souladu s tímto záměrem. Proto je, po konzultaci s 

Odborem územního plánování MěÚ Litoměřice, navrţeno, změnit vyuţití p.p.č. 109/5 

v k.ú. Velešice ze smíšených obytných ploch venkovského charakteru na plochy pro 

volný čas a rekreaci.  

Usnesení k bodu č.7.13):  

Zastupitelstvo města schvaluje, ţe návrh na zpracování změny č.1 územního 

plánu pro město Hoštka bude obsahovat mimo jiné: změnu vyuţití p.p.č.109/5 

v k.ú. Velešice ze smíšených obytných ploch venkovského charakteru na plochy 

pro volný čas a rekreaci.  

Výsledek hlasování: Pro: 12, proti: 0, zdrţel se: 0  



8) Informace k rekonstrukci č.p.1 

Po projednání s památkovou péčí, byla smlouva k projektu v č.p.1 rozšířena o  

podkrovní byty a vyuţití navazujících parcel. Ing. Aleš Zvěřina nabídnul tuto práci jako 

sponzorský dar s úměrným prodlouţením termínu. Rada města ocenila sponzorský dar 

Ing. Aleše Zvěřiny a schválila prodlouţení termínu provedení díla projektu v č.p.1. 

Usnesení k bodu č.8): 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o práci na projektu rekonstrukce 

v č.p.1. 

 

9) Veřejnosprávní kontrola 

Město Hoštka je pro svoje potřeby i ze zákona povinno provádět ve zřízené 

příspěvkové organizaci, kterou je ZŠ Hoštka, veřejnosprávní kontroly formou auditu, 

nebo vlastních odborných pracovníků. Je navrţeno, aby byl zajištěním veřejnosprávní 

kontroly v ZŠ pověřen Kontrolní výbor.  

Usnesení k bodu č.9): 

ZM pověřuje členy  Kontrolního výboru zajistit provedení veřejnosprávní 

kontroly za rok 2008 v ZŠ Hoštka. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 12, proti: 0, zdrţel se: 0  

 

10) Informace k moţnosti zřízení městské policie 

Po jednání o moţnosti vyčlenění jednoho městského policisty z jednotky města Štětí 

pro Hoštku, navštívil starosta město Třebenice a obec Křešice. V obci Křešice jsou dva 

policisté, ve městě Třebenice jeden a tento model se jeví, především z pohledu výše 

nákladů, pro město Hoštka výhodnější. Starosta předloţil porovnání výhod a nevýhod 

zřízení městského policisty a navrhuje zadat výběrové řízení a po posouzení úrovně 

kandidátů provést konečné rozhodnutí o zřízení městské policie.    

Usnesení k bodu č.10): 

ZM ukládá starostovi vyhlásit výběrové řízení na místo městského policisty. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 10, proti: 0, zdrţel se: 2  

   

11) Připomínky  občanů 

Paní Rechová, jako zástupce rodičů Pešťákových, se zeptala, proč po té co bylo řešeno 

urovnání hranic pozemků ve Velešicích a Pešťákovi vyšli městu vstříc při prodeji 

pozemku s rákosovou čistírnou, město odmítá prodat poslední nevyrovnaný zbytek, 

který je uprostřed jejich pozemků a město k němu nemá přístup. 

Starosta prohlásil, ţe ţádost pokládá za přijatelnou. 

Místostarostka zdůraznila, ţe město neprodává pozemky, pokud se nejedná o výstavbu 

rodinných domů, nebo podnikatelskou činnost. 

Ing. Šenfeld uvedl, ţe by v těchto místech měla vést cyklistická stezka a ţe je vhodné si 

takové pozemky ponechávat pro případ výhodné směny. 

Paní Rechová uvedla, ţe ţádost znovu podá. 

Pan Vlasák upozornil na problém s odváděním dešťové vody u bytovek v Kochovicích, 

bezohlednost řidičů v Luţické ulici a vysoké rychlosti na obchvatu, hlučnost u 

benzinové pumpy a špatné umístění značek. 

Starosta se s panem Vlasákem domluvil na společném jednání. Dopravní část je řešena 

v projektu dopravního značení, moţnost kontroly rychlosti prověří Ing. Perna. 

Usnesení k bodu č.11): 

Přednesené připomínky budou řešeny starostou, nebo budou předloţeny RM. 

 

 

 



12) Ostatní 

 

12.1) Zrušení Obecně závazné vyhlášky č.4/2005 

Na základě zákona č.261/2007Sb. dochází ke změně zákona č.338/1992Sb. při 

stanovení koeficientů k přepočtu základní sazby daně z nemovitostí u malých obcí a to 

tak, ţe se sníţené koeficienty nahrazují koeficientem 1,0. Aby nedocházelo k rozporu 

vyhlášky se zákonem, je navrţeno zrušit obecně závaznou vyhlášku č.4/2005.   

Rada města schválila předloţit ZM3/2008 návrh na zrušení Vyhlášky města Hoštka 

č.4/2005.  

Usnesení k bodu č.12.1): 

ZM schvaluje zrušení Vyhlášky města Hoštka č.4/2005. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 11, proti: 0, zdrţel se: 1  

 

12.2) Vymáhání náhrad škod způsobených městu 

V poslední době dochází ve městě Hoštka ke stále častějším projevům vandalismu. 

Částí prevence je i důsledné potrestání viníků. Na RRM se všichni přítomní zastupitelé 

vyjádřili k vyuţití všech prostředků pro potrestání viníků. Starosta ţádá, aby 

zastupitelé deklarovali toto rozhodnutí. Zároveň navrhuje postupovat ve věci rozbité 

sochy u kostela dle návrhu JUDr. Ivana Vávry, který byl přečten. 

ZM schvaluje vymáhat náhradu škody při kaţdém projevu vandalismu a 

v případě rozbité sochy u kostela postupovat dle návrhu JUDr. Vávry. 

Výsledek hlasování: 

Pro: 12, proti: 0, zdrţel se: 0 

 

12.3) Informace o změnách jízdního řádu ČD 

V novém jízdním řádu ČD, který bude platný od 12/2008 byl přidán jeden pár spojů, 

jinak dochází pouze k minutovým rozdílům. Starosta inicioval pro další návrh 

moţnost zastavení rychlíkových spojů, které projíţdějí po 20.hodině od Lysé nad 

Labem, protoţe poslední spoj má příjezd v 19:12hod. Byla přislíbena konzultace 

s MD, které řídí rychlíkové spoje na celém území.  

ZM bere na vědomí zprávu o změnách jízdního řádu ČD od 12/2008. 

 

12.4) Informace ke konání voleb do zastupitelstev krajů 

V Ústeckém kraji se budou konat volby do zastupitelstva kraje 17.10. a 18.10 2008. 

Ve městě Hoštka bude zřízen jeden volební okrsek a to na MěÚ Hoštka. 

ZM bere na vědomí zprávu o konání voleb do zastupitelstev krajů v termínu  

17.10. a 18.10 2008 a zřízení jednoho volebního okrsku na MěÚ Hoštka. 

 

12.5) Informace k uspořádání sportovních her s Vrbicí 

Dne 7.9.2008 budou v 10hodin zahájeny ve SC Hoštka sportovní hry Hoštka-Vrbice. 

Starostovi Vrbice byla předloţena tabulka moţných disciplin dle tab. Č.1. Limitující je 

počet přihlášených z Vrbice. Předběţně se předpokládá účast dle tabulky č.2. Starosta 

ţádá o příspěvek na občerstvení pro aktivní účastníky (sportovce a pořadatele).  

ZM bere na vědomí zprávu o uspořádání sportovních her s Vrbicí s příspěvkem 

na občerstvení. 

  

12.6) Přístřešky na odpad 

Na základě smlouvy o likvidaci odpadu s firmou ASEKOL nabídla tato firma městu 

Hoštka vypůjčení přístřešků na elektroodpad. 

ZM bere na vědomí výpujčku přístřešků na elektroodpad a instalaci ve Sb.dvoře. 

 

 



12.7) Informace k provozování CzechPointu 

Po ministru vnitra se připojil k poděkování za zavedení Czech POINTu i náměstek 

MV Mgr. Zdeněk Zajíček, který zároveň upozorňuje na chystané zavedení nové 

agendy v Czech POINTu „Podání v rámci Registru ţivnostenského podnikání“. 

Usnesení k bodu č.12.1): 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o poděkování k zavedení 

CzechPointu a plánovaném zavedení „Podání v rámci Registru ţivnostenského 

podnikání“. 

 

12.8) Informace k akci „Školní rok bez šikany“ 

Neformální seskupení politiků a odborníků vyhlásilo kampaň „Školní rok bez šikany“ 

a nabízí sluţby především na lince bezpečí 116111. Informace byly zveřejněny na 

informační desce MěÚ. 

ZM bere na vědomí zprávu o zveřejnění letáčků k akci „Školní rok bez šikany“ 

s odkazem na www.minimalizacesikany.cz a číslo linky bezpečí 116111. 

 

12.9) Informace k projednání územního plánu Snědovice  

Byla podána informace o konání veřejného projednání o návrhu územního plánu 

SNĚDOVICE se zveřejněním na informační desce. 

ZM bere na vědomí zprávu o Veřejném projednávání návrhu územního plánu 

Snědovice, které se koná 8. října 2008 v 17 hodin na Obecním úřadě ve 

Snědovicích. 

 

12.10) Informace o vyuţití integračních bytů ve Velešicích 

Po odstěhování krajanů, kteří přišli z Kazachstánu (poslední nájemník odejde 

k 30.9.2008) nabídlo MV integrační byty ve Velešicích dalším zájemcům, dvěma 

rodinám, které se podělí o tři a dva byty. MV předpokládá rychlé nastěhování.    

ZM bere na vědomí zprávu o vyuţití integračních bytů ve Velešicích. 

 

12.11) Informace o zkrácení hodin pro veřejnost na místní poště 

Dne 1.9.2008 projednal vedoucí obvodní pošty Litoměřice 1 se starostou opatření 

pošty, dle kterého se upravuje dopolední uzavírací hodina pošty v Hoštce z 11:00 na 

10:30hod. 

ZM bere na vědomí zprávu o změně dopolední uzavírací hodina pošty v Hoštce 

z 11:00 na 10:30hod. 

 

12.12) Informace o uzavření SC v pátek 19.9.2008 pro veřejnost 

V pátek 19.9.2008 se ve SC koná uzavřená akce soukromé místní firmy. SC bude pro 

pro veřejnost na tento den uzavřené. Zároveň budou pro tuto akci zapůjčeny stoly a 

ţidle ze sálu MěÚ. 

ZM bere na vědomí zprávu o uzavření SC v pátek 19.9.2008 pro veřejnost. 

 

12.13) Informace k otevření Mateřského centra Mája 

V pátek 5.září bude slavnostní otevření nového mateřského centra Mája v Hoštce. MC 

hledá aktivní občany, např. z DPS, kteří by se chtěli do této aktivity zapojit.  

ZM bere na vědomí zprávu o otevření Mateřského centra Mája, které se 

uskuteční v pátek 5. září v 16:00 v domu č.p.232. 

 

 

  

Kde není uvedeno jinak, za splnění úkolů zodpovídá starosta. 

 

 

http://www.minimalizacesikany.cz/


Soupis příloh: 

1)    Prezenční listina zastupitelů 

2) Prezenční listina občanů 

3) Rozpočtové opatření č.2 

 

 

 

Zapsala: Jiřina Bláhová   Ověřovatelé zápisu:    Ing. Vladimír Droţ 

         Irena Nádvorníková 

 

 

 

  

 

    Ing. Miloš Gruber    Anna Podpěrová 

        Starosta       místostarostka 


